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STYRELSEPROTOKOLL SVANSKOGENS GOLF, 14 januari 2024 

Plats: Cassels (pga. snö). 
 

Närvarande: Annika Locander, Bengt Sjödahl, Ulf Bäcker, Sven-Rune Wiker, 

Conny Fridlund, Jan Willner, Karin Berg, Per Funke, Agneta Eriksson 

 

§ 1 Ordförande förklarade mötet öppnat 
 

 
§ 2 Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

 
§3 Föregående protokoll 2023.11.05 godkändes. 

Kvarstående punkter samt tidigare punkter som uppsamling. 
 

 
- Frågan om naturstig  kvarstår till nästa möte 
 
- Frågan om städansvarig; Styrelsen kom fram till att informera alla att det 

åligger den tävlingsansvarige/kioskansvarig att städa lokalen efter dagens 
slut även lägga till på ekonomiska redovisningen längst ner ”GLÖM EJ ATT 
STÄDA”. Allt enligt gällande instruktioner.  
 

- Medlemsavgiften bör höjas till 1400kr och kommer att läggas som 
förslag/motion till årsmötet. Ökar arbetslånet med 100kr samt spel-rätten 
med 100kr till totalt 1400kr 
Junior 16-20år öka medlemsavgiften med 100kr till totalt 600kr 
Ungdom <16år ökas med 100kr till totalt 300kr 
 

- Mötet beslöt att införa en egen punkt för Ekonomi 
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§ 4 Ekonomi 

-  Ekonomin är god och har följt 2023år budget med ett litet överskott. 

- Redovisning kommer att ske på årsmötet 

- Förslag till 2024år budget gicks igenom och godkändes som förslag till 
årsmötet. 

- Även greenfee gicks igenom: 

Enligt tidigare möte (20231105):  Seniorer 250kr 

Mötet beslöt följande:   Junior greenfee 175kr 

      Ungdom greenfee 50kr (oförändrat) 

- Mötet beslöt även att höja sponsoravgiften till 2500kr medan hålsponsor 
avgiften kvarstår med 5000kr 

 
§5 Rapporter 

- Inga inkomna rapporter. 

   

§ 6 Arbetsmiljö. och Yttermiljö 

 

 Denna punkt skjuts till nästa möte då det inte gick att komma åt inrapporterings 
listan på grund av för mycket snö vid klubbstugan 

  

Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st. 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
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§ 7 Skrivelser. 
 

- Vindbonus ansökan skall vara inlämnad senast 31/1 
 Ulf och Conny kommer att söka för bidrag till vattensystemet för fairway  
 bevattning. 
- Risk-klassning av livsmedel måste inlämnas till Livsmedelsinspektören 

Ulf ordnar detta 
- Ett evenemang för föreningarna genom ”Visit Dalarna” kommer att 

genomföras 2024-03-05. Ulf kommer eventuellt att besöka detta. 
- Det skall även redovisas hur många utanför Dalarna som har besökt 

Svanskogens Golfklubb. Redovisning sker när vi kan komma till klubbstugan. 
 

 
 

§ 8 Årsmötet 

 Listan med förslag till styrelsen samt verksamhetsansvariga gicks 

igen. Kommer att sammanställas när valberedningen är klar. 

 Mötet beslöt att Årsmötet kommer att vara på 

 Kyrkbacken den 24/3-2024 kl 14.00. 

 Enklare förtäring kaffe/läsk o bullar kommer att finnas 

 

§ 9 Övriga frågor 

 

L-E Selemo har kommit med ett förslag att vi den 10/8 ska ha en  

tävling Svanskogens Golf Open med plats för 50 deltagare. 

Mötet beslöt att detta skall genomföras 

Mer detaljer kommer längre fram. 

 

Arbetsgrupperna samlas på torsdag 18/1 kl13.00 för en genomgång 

av vad som skall göras samt höra vilka som vill fortsätta och vara 

med i dessa grupper. 

 

Anmälan till resan till Breviken (10-12/5) ska ske till Jan Willner till 

en kostnad av 2700kr. Det blir även en resa i augusti 16-18/8. 

 

Mötet beslöt att skicka blommor till några av våra mer krassliga 

medlemmar. 

 

Mötet beslöt att använda del av Bror Erikssons minnesfond till att 

anordna en ungdomsdag (upp till 20år) på klubben med fritt spel. 
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L-E Selemo har även inkommit med ett brev med lite förslag på 

olika förbättringar och ändringar. 

Ett av förslagen var att klarlägga skillnaden mellan Exakt Handicap 

och Spelhandicap. 

Styrelsen gillade detta och kommer att ta fram ett nytt scorekort 

som förenklar detta. 

Föreslog även att ha regelgenomgång vid varje tävlingstillfälle. 

Till exempel en regel per gång. 

 

Styrelsen beslöt att ta fram en plastkätting att sätta upp vid 

nedgången till banan med en skylt ”TÄVLING PÅGÅR, BANAN 

AVSTÄNGD” Detta på grund av att det plötsligt kommer greenfee 

gäster spelandes då vi har våra egna tävlingar. 

 

Bengt kommer att ta fram underlag till våra tee skyltar då dessa har 

börjat bli solblekta.  

§ 10  Nästa möte är den 18 februari 2024 kl. 14.00 på  
  Klubben eller på annan plats om det är för mycket snö. 

 

§10 Avslutning.  

 Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 

Bengt Sjödahl Ulf Bäcker 

Sekreterare Ordförande 


